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Fractie verklaring van 9 juli 2014.
 
Voorzitter, de SP is zich terdege van bewust van het feit dat wij als volksvertegenwoordiger de
morele plicht hebben om ten alle tijde verantwoording aan de inwoners van Kerkrade af te 
leggen. 
Transparantie en openheid van beleid is onze hoogste prioriteit.

Vandaag is aan de orde de voortgang van het centrumplan. De voortgang van het 
centrumplan moet inclusief alle benodigde informatie, in alle openheid besloten worden. Het 
zou kunnen zijn, dat er hier of daar een element aanwezig is dat wel geheimhouding vraagt, 
maar niet het hele voortgangsproces van het centrumplan en alle daarbij behorende 
informatie. De SP wenst daar niet aan mee te werken.

Het centrumplan is qua omvang het grootste onderwerp waarmee we de komende vier jaar te 
maken krijgen. Voldoende reden om de feiten zorgvuldig te bekijken en zorgvuldig overwogen 
beslissingen te nemen. 

Daarvoor is het nodig de raad alle beschikbare informatie ontvangt zonder beperkingen van 
geheimhouding of beslotenheid.

In de vergadering in Juni werd al geheimhouding opgelegd en ook nu weer wordt verwacht dat
we vergaderen in beslotenheid.

De rechtvaardiging wordt gezocht in de WOB art 10 lid 1 onder c. 
Daar staat:
WOB art 10 lid 1:1.Het verstrekken van informatie ingevolge deze wet blijft achterwege voor
zover dit:

o c. bedrijfs- en fabricagegegevens betreft, die door natuurlijke personen of 
rechtspersonen vertrouwelijk aan de overheid zijn meegedeeld;

Het kan zijn dat er in dit kader bedrijfsgegevens worden verstrekt die men graag vertrouwelijk
wil houden, maar de vraag is of dit terecht is!!
Naar onze mening moeten bepaalde gegevens gewoon aan de gemeente worden 
medegedeeld, er is dan geen enkele reden om geheimhouding te eisen.
De raad kan alleen dan een weloverwogen advies uitbrengen indien de raad alle informatie 
krijgt en deze onafhankelijk kan laten wegen, ook eventueel door derden.

Omdat er geheimhouding wordt opgelegd over de verstrekte informatie kunnen wij deze zaak 
niet met “anderen” bespreken en kunnen we dus ook geen ruggespraak houden met de 
inwoners van Kerkrade of advies inwinnen van onafhankelijke deskundigen.

De SP wil niet voor het blok gezet worden voor het nemen van een inhoudelijke beslissing, 
voortgekomen uit de eenzijdige informatie van de wethouder onder het mom van 
geheimhouding. 

Door de bovengenoemde argumenten worden we belemmerd om te bepalen of we het eens 
kunnen zijn met de uitvoering van het beleid en de kaders.

De SP wil geen medewerking verlenen aan een niet transparant beleid van dit college, dat is in
onze visie onverantwoord. Onverantwoord naar de raad en zeker ook onverantwoord naar de 
inwoners van Kerkrade, die recht hebben op transparante inhoudelijke informatie. 

Daarnaast hebben we al genoeg financiële stroppen in Kerkrade; daarbij refereer ik aan de 
volgende dossiers: Roda, de Campus en de buitenring. Wat de SP betreft wordt daar niet ook 
nog het centrumplan aan toegevoegd.
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Bovendien wil de SP in elk geval voorkomen dat het centrumplan alle financiële ruimte opslokt 
en er straks nog meer bezuinigd moet worden over de rug van onze burgers of op de zorg in 
onze gemeente. 

Wij achten het niet juist ten opzichte van de inwoners van Kerkrade, toekomstige 
ondernemers en kopers en huurders van woningen om hen informatie te onthouden. Wat 
moeten wij tegen de inwoners van Kerkrade zeggen als zij ons vragen naar de voortgang van 
het centrumplan? 
Dat is geheim??

Mochten er op enig moment beslissingen worden genomen waarvan wij van mening zijn dat zij
tot onverantwoorde risico’s of investeringen leiden, dan zullen wij alles in het werk stellen om 
deze te voorkomen, wij zullen in die situatie alle mogelijkheden die we hebben gebruiken, 
desnoods ook op andere niveaus. 

Door (een deel van) deze commissievergadering als besloten te verklaren wordt ons de 
transparantie en openheid van beleid ontnomen. 
Zeker in een belangrijk project als het centrumplan dat qua omvang en eventuele financiële 
risico's ongekend is in Kerkrade, dienen alle zaken en risico's in alle openheid via de CIE en 
vooral in de raad besproken te worden. 

Daarom besluiten wij als fractie SP om deze vergadering te verlaten en zien met belangstelling
uit naar de beantwoording van de art 38 vragen die wij hierover hebben gesteld.
Wij vragen deze commissie en de Raad om z.s.m. een openbare vergadering hierover te 
houden.
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